
Folketingets Kommunaludvalg har den 15. december 2010 stillet følgende spørgsmål nr. 112 (L 
65) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 112:
"Ministeren bedes redegøre for, hvorfor SKAT ikke orienterede Indenrigs- og Sundhedsministe-
riet om, at § 1, stk. 4, i ejendomsskatteloven muligvis ikke blev overholdt."

Svar:
Skatteministeriet har oplyst følgende, som jeg skal henholde mig til:

”Som oplyst i svaret på spørgsmål 98 har SKAT oplyst, at de interne diskussioner om den 
kommunale praksis primært drejede sig om de problemer, der relaterer sig til ejendomsskattelo-
vens § 1, stk. 5. Spørgsmålet om ejendomsskattelovens § 1, stk. 4, blev berørt, men ikke for-
fulgt yderligere. SKAT var kort sagt ikke i tilstrækkelig grad opmærksom på problemstillingen. 

Det forhold, at der foregår en intern diskussion om forståelsen af en lovbestemmelse, indebæ-
rer ikke i sig selv, at den hidtidige fortolkning af bestemmelsen har været forkert.”

Med venlig hilsen

Bertel Haarder   /   Søren H. Thomsen
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